
 

 Wyciąg z protokołu z VI sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 10 października 

2024 r. – punkty: Wnioski i zapytania oraz Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Radna Kinga Krupcała 

Zgłosiła zapytanie dotyczące likwidacji przejścia dla pieszych na ulicy Mickiewicza  na 

skrzyżowaniu z Toruńską (przy sklepie Rossmann). 

Zapytanie stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Paweł Polikowski 

Można się zwrócić z takim wnioskiem. Jaka będzie decyzja Zarządu Dróg Wojewódzkich nie 

wiem. I zgadzam się, że to przejście jest „nieszczęśliwe”. Myślę od dłuższego czasu co z nim 

zrobić. Natomiast nie wszyscy chcieliby likwidacji tego przejścia. I tu jest pewien problem. 

Wydaje mi się, że temat trzeba będzie lepiej przeanalizować i podjąć jakąś decyzję. Przejście 

oznakowane jest dobrze. Jest znak „stop” i w mojej pamięci nie wydarzył się żaden wypadek. 

A jednak ileś lat to przejście funkcjonuje. Natomiast należy rozważyć wszystkie „za” i 

„przeciw”. Wtedy taki wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich jest możliwy. Nikt z nas w 

tym momencie na 100% nie jest przekonany czy faktycznie warto to przejście likwidować. 

Radna Kinga Krupcała 

Do mnie zgłaszało się bardzo wiele osób w tej sprawie. Ponadto sama jako kierowca uważam, 

że przejście jest nieszczęśliwie usytuowane. 

Radny Tomasz Guba 

Likwidacja tego przejścia spowoduje więcej szkody dla mieszkańców miasta, niż pożytku. 

Jeżeli mieszkańcy są uważni i przestrzegają przepisu ruchu drogowego, to przejście bardziej 

posłuży mieszkańcom niż zaszkodzi. Jeżeli podejmiemy inicjatywę co do likwidacji przejścia 

to duża ilość mieszkańców nas skrytykuje.  

Radna Kinga Krupcała 

Dlatego warto się nad tym pochylić. Może warto przeprowadzić minikonsultacje. 


